
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 485
Vil ministeren – eventuelt i fortrolig form – oversende en orientering om, hvor-
dan det er gået med de 19 TP-sager, der blev rejst i 2002 (hvor mange sager
er afsluttet, og hvordan er de afsluttet m.v.), og oplyse hvilken betydning ud-
faldet af disse sager har fået/vil få for øvrige sager, der er rejst efterfølgende?
Det ønskes endvidere oplyst, hvordan det er gået med forhøjelserne de efter-
følgende år.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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